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Swiebodzin,  6 października  2022r.

Pan KrzysztofWarcholik

Radny  Powiatu  Swiebodzińskiego

W odpowiedzi  na interpelację  zgłoszoną  na XL sesji Rady Powiatu  Swiebodzińskiego  w dniu

27 września  2022r.  dotyczącą  rozważenia  możliwości  dofinansowania  dla dojeżdżających  spoza

Świebodzina  pracowników  Starostwa  Powiatowego  do rocznego  abonamentu  uprawniającego  do

parkowania  w planowanej  strefie  płatnego  parkowania  informuję,  że pracodawca  jakim  jest  Starostwo

Powiatowe  dokona  analizy  możliwości  dofinansowania  biorąc  pod uwagę  aspekty  prawne  i finansowe.

Analiza  finansowa  będzie  możliwa  po uchwaleniu  budżetu  na rok  2023.  W celu  rozpoznania  możliwości

pomocy  należy  uwzględnić  skalę  potrzeb,  czy pracownicy  dojeżdżają  indywidualnie,  czy grupowo,  czy

należy  uwzględnić  dojeżdżających  z bardziej  odległych  punktów  miasta,  podejścia  do zagadnienia  co w

sytuacji,  gdy pracownik  zaprzestanie  dojazdów  własnym  pojazdem  itp.  Taka analiza  będzie  możliwa  z

chwilą  wprowadzenia  strefy  płatnego  parkowania,  wiedzy  o jej  zasięgu,  wysokości  opłat,  regulaminu  i

zasad funkcjonowania.  W celu zapewnienia  równego  traktowania  nie wykluczona  jest  konsultacja

rozwiązań  ze związkami  zawodowymi.


